



PRIX INTERNATIONAL LÉONARD DE VINCI

April 5, 2023 at the Leonardo da Vinci Science and Technology Museum - Milan (Italie)

le 5 avril 2023 au Musée des sciences et de la technologie Léonard de Vinci à Milan, Roméo De Meva a reçu le Prix international Leonardo de Vinci pour la grande sensibilité et la force que diffusent ses œuvres d'art.

À travers ses "visions informelles", l'artiste trace les nouvelles lignes de la pensée contemporaine.

Romeo Meva est certainement l'une des figures artistiques les plus intéressantes de la scène artistique internationale.



On April 5, 2023 at the Leonardo da Vinci Museum of Science and Technology in Milan, Roméo De Meva received the Leonardo da Vinci International Prize for the great sensitivity and strength that his works of art convey. Through his "informal visions", the artist traces the new lines of contemporary thought.

Romeo Meva is certainly one of the most interesting artistic figures on the international art scene.